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Abstract (en)
An infusion supply device for supplying patients is provided, having a support plate (4) and supply connections (8) for erection on a stand. In order
that it should not be necessary, during transportation of a patient, for example from the operating theatre to an intensive care ward, to reconnect
the infusion pumps and transport them with the patient, which is difficult, the infusion device (3) is disposed on a support plate (4) which can be
removed from the stand. In addition, a transporting device (9) for removing and transporting the support plate (4) is provided with a coupling for
connection to a patient-transporting device (15). <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird eine Infusionsversorgungseinrichtung für die Patientenversorgung mit einer Ablageplatte (4) und Versorgungsanschlüssen (8) zum
Aufstellen an einem Stativ geschaffen. Damit beim Transportieren eines Patienten beispielsweise vom Operationssaal zu einer Intensivstation nicht
die Infusionspumpen umgesteckt und in schwieriger Weise mit dem Patienten mittransportiert werden müssen, ist die Infusionseinrichtung (3) auf
einer von den Stativ abnehmbaren Ablageplatte (4) vorgesehen. Ferner ist eine Transporteinrichtung (9) zum Abnehmen und Transportieren der
Ablageplatte (4) mit einer Kupplung zum Verbinden mit einer Patiententransporteinrichtung (15) vorgesehen.
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